

Christiane Fox

Deputy Minister of National Defence



Christiane Fox was appointed Deputy Minister of National Defence, effective January 29, 2026.

Prior to joining the Department of National Defence (DND), Christiane Fox served as Deputy Clerk of the Privy Council and Associate Secretary to the Cabinet, as well as Deputy Minister of Intergovernmental Affairs.

Previous to that, Christiane held several deputy minister roles across the public service. She was the Deputy Minister of Immigration, Refugees and Citizenship Canada from July 2022 to January 2024, the Deputy Minister of Indigenous Services Canada from September 2020 to July 2022, the Deputy Minister of Intergovernmental Affairs from November 2019 to September 2020, and the Deputy Minister of Intergovernmental Affairs and Youth from June 2017 to November 2019. She is also the Deputy Minister Champion of the Federal Youth Network.

Christiane has also held several positions at the Privy Council Office, including Assistant Secretary to the Cabinet, Communications and Consultations; Director of Operations, Policy, in the Federal-Provincial-Territorial Relations Secretariat; and Director General of Communications.

She started her career as a communications advisor at Industry Canada (now Innovation, Science and Economic Development Canada), where she worked in communications and in science policy. She also spent a year with the Competition Policy Review Secretariat as Director of Communications and Consultations.

Christiane has a B.A. in Mass Communications and Psychology from Carleton University and is a graduate of the University of Ottawa's Master's Certificate Program in Public Administration.

Christiane Fox

Sous-ministre de la Défense nationale



Christiane Fox a été nommée sous-ministre de la Défense nationale, à compter du 29 janvier 2026.

Avant de rejoindre le ministère de la Défense nationale (MDN), Christiane Fox a occupé le poste de sous-greffière du Conseil privé et secrétaire associée du Cabinet, ainsi que sous-ministre des Affaires intergouvernementales.

Avant cela, Mme Fox a occupé plusieurs postes de sous-ministres dans la fonction publique. Elle a été sous-ministre d'Immigration, Réfugiés et Citoyenneté Canada de juillet 2022 à janvier 2024, sous-ministre de Services aux Autochtones Canada de septembre 2020 à juillet 2022, sous-ministre des Affaires intergouvernementales de novembre 2019 à septembre 2020 et sous-ministre des Affaires intergouvernementales et de la Jeunesse de juin 2017 à novembre 2019. Elle est par ailleurs la sous-ministre championne du Réseau des jeunes fonctionnaires fédéraux.

Mme Fox a aussi occupé plusieurs postes au Bureau du Conseil privé, dont secrétaire adjointe du Cabinet, Communications et Consultations; directrice des opérations, Politiques, Secrétariat des relations fédérales-provinciales-territoriales; directrice générale des communications.

Elle a commencé sa carrière comme conseillère en communications à Industrie Canada (aujourd'hui Innovation, Sciences et Développement économique Canada), où elle a travaillé en communications et en politique scientifique. Elle a également passé un an au Secrétariat d'étude sur les politiques en matière de concurrence à titre de directrice des communications et des consultations.

Christiane est titulaire d'un baccalauréat en communications de masse et en psychologie de l'Université Carleton et diplômée du programme de certificat de maîtrise en administration publique de l'Université d'Ottawa.